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羅城華人基督教會
Rev. Peter Ho   何漢慶牧師   pho@rochesterccc.org
Rev. Young Choe 崔榮必牧師 ychoe@rochesterccc.org
二零二零年一月十九日上午十一時十五分
每週經文 『因爲神差祂的兒子降世，不是要定世人的罪，乃是要叫世人因祂得救。』























（約翰福音3:17）
靜默

















[眾坐]
宣召



詩篇15:1-2









[眾立]
唱詩


#73

主愛深長







公禱






















唱詩


#181

榮耀釋放








[眾坐]








親眼看見祢
歡迎與報告


















牧禱
讀經


約翰福音7:53-8:11








[眾立]
證道


不要再犯罪了










[眾坐]
1、 先扔石頭
2、 我也不定妳的罪
回應詩

#64

何等奇妙的救主






[眾立]


三一頌

















祝福



















默禱

















[眾坐]
	
	本主日 
	下主日

	領會 Presider
	潘漢光David Pan
	陳雲瑞Simon Chan

	領詩Song Leader

	楊   東Dong Yang
	梁惠玲Anna Ng

	講員Speaker
	何牧師Pastor Ho
	何牧師Pastor Ho

	翻譯Interpreter
	曾慶發Ken Tang
	湯  敏Min Tang

	司琴Pianist
	張秀庇Jessie Loui
	丘純如Shirley Lynn

	投影PowerPoint
	張衛華Christine Wang
	郭永智Edmund Kwok Wang

	招待Ushers
	朱燕华Candy
	許亞莉Yali Xu



羅城華人基督教會
Rochester Chinese Christian Church
      1524 Jackson Road, Penfield, New York 14526

              Tel: (585) 872-6708  


 www.rochesterccc.org
January 19, 2020

9:30 A. M.
Weekly Bible Verse 
 “And we, who with unveiled faces all reflect the Lord’s glory, are being transformed into His likeness with ever-increasing glory, which comes from the Lord, who is the Spirit!”









(2 Corinthians 3:18) 
Proclaim God's Majesty
Call to Worship


 

Hymn of Praise 


Invocation 
Welcome and Announcements
Prayer for Children
Pastoral Prayer

Heeding God's Word
Scripture Reading

Genesis 1:26-27
Sermon
Genesis Part 2:  The Image of God
 
Remembering God's Love


Response Hymn



From the Inside Out
Reflecting God's Presence 
Doxology
Benediction
	
	Today
	Next Sunday

	Worship Leader Worshiper
	Tim Schaertel
	Sam Chen

	Speaker
	Pastor Young
	Tim Schaertel

	Pianist
	Doug Huang
	Cynthia Liu

	Drums
	Justin Tang
	

	PowerPoint
	Adam Yervasi
	Nam Ngo

	Ushers
	Steve Hui
Yeqing Zhang
	Hwai-Tzuu Tai
Nilei Wu

	Sound Room
	Lawrence Tai
	Lawrence Tai



Announcements  
1. Welcome all brothers and sisters and friends to the Sunday Worship Services this morning.  Please stay for lunch after the Chinese Worship Service and English Sunday School. Today's lunch and clean-up will be served by brothers and sisters from the Mandarin Fellowship Group Team A. 

2. There is a seminar featuring Dr. Anees Zaka & Rev. Jan Scharfenberg on "Sharing Jesus with our Muslim Friends" on Saturday Feb. 1 from 9 a.m. - 12 noon at Grace Church, 805 Blossom Rd, Rochester, NY 14610 followed by lunch after the seminar.  Please register online to secure a spot: gracechurchpca.org/upcoming-events/sharing-jesus.

3. The quarterly gathering for the Prayer Team will be this Saturday (Jan. 25) at 10:00 a.m. at RCCC-W.
4. There is a CSM Teachers' Meeting on  Sunday Jan. 26 at 2:30 - 3:30 p.m. in Room 307.

5. 2020 Chinese New Year celebration will be on Saturday Feb. 1 at 3:00 - 7:00 p.m.  Please invite families and friends to attend.  
報告事項
1. 歡迎弟兄姐妹和朋友們前來參加今天上午的主日崇拜。中文崇拜或英文主日學結束後請留步用午餐。今天的午餐分配和餐後清理由國語A組的弟兄姐妹提供。
2. 二月一日禮拜六上午九點到中午十二點在Grace Church, 805 Blossom Rd, Rochester, NY 14610將有一個研討會。講員爲Anees Zaka博士和Jan Scharfenberg牧師。主題是“和我們的穆斯林朋友分享耶稣”。隨後有午餐。請在網上注冊：gracechurchpca.org/upcoming-events/sharing-jesus
3. 本季度的禱告團隊聚會將於本週六1月25日上午10點在西區教會舉行。
4. 1月26日主日下午2:20-3:30在307室舉行兒童主日學老師會議。
5. 2020年農曆新年慶祝活動將2月1日禮拜六下午3-7點舉行。請邀請家庭和朋友來參加。
Last Week's Attendance 上週人數
	RCCC 母堂
	Worship
崇拜
	Sunday School - Adult
成人主日學及兒童主日學老師
	SS – Children

兒童主日學
	Total

總人數

	English Worship英文崇拜
	67
	31
	12
	110

	Chinese Worship中文崇拜
	63
	54
	24
	141


	RCCC-W Bilingual Worship

西區雙語崇拜
	Adult Sunday School
成人主日學
	RCCC-W Offering

西區上週奉獻

	Adults
成人
	Children + Helpers
兒童+老師
	Total
總人數
	Adult

成人
	Children + Helpers
兒童＋老師
	Total

總人數
	General

常費


	42
	22
	64
	10
	5
	15
	$465



Week's Offering 上週奉獻
	
	General常費
	Mission宣教
	Special特别
	Lunch午餐

	RCCC母堂
	$7,375
	$1,150
	$800
	$360



Prayer Focus for Jan 2020一月禱告焦點
For RCCC saints to make better use of the Word and prayers to grow in grace in 2020

讓教會聖徒更善於運用神的話和禱告以求在 2020 年在恩典中成長
Prayer verse of the week:
The eyes of the Loed are on the righteous and His ears are attentive to their cry.

















（Psalm 34:15）
本週禱告經文：耶和華的眼目看顧義人；祂的耳朵聽他們的呼求。（詩篇34:15）
*******************************************************************************
Thanksgiving & Prayer Request:
1. Pray for RCCC-supported WCCM.  Giving without love is charity, but giving with love is "gift of love" (2 Corinthians 8:4).  Thank the Lord that though WCCM has limited resources, they have always delivered the gifts with love to different areas to help the parts of the Body that are in need.  Pray that they continue to serve/minister to brothers and sisters in different nations and of different ethnicities, so that those in need are helped that the gospel can prosper.

2. Pastoral Search Committee: Pray for God's guidance in the pastoral search process to seek a pastor to shepherd RCCC-W.  

3. 2020 Chinese New Year Celebration will be held on Saturday Feb. 1 from 3:00 - 7:00 p.m.  There are always new people coming to our church for the celebration, but it is always hard to bring them to the worship services or other church functions/activities.  Pray for the conscientious effort of brothers and sisters to greet and talk to newcomers to make them feel comfortable and at home at RCCC.

4. Perspectives, a movement to mobilize by educating the body of Christ in the USA to strategic engagement in God's global purpose, is having the 6th 15-week course in Rochester starting tomorrow.  Pray for those who have registered to attend, and those who are still prayerfully considering attending.

5. We need to start praying for 2020 MBC: (a) dates, (b) new members joining the planning committee.  
6. Evergreen Fellowship Group.  We did not have monthly Evergreen Fellowship Group Meeting for over a year since Brother Wunan got ill. Thank the Lord for the re-grouping effort under the coordination of sister Qihong.  Monthly meeting will resume starting Saturday March 14 at 11:00 a.m..  
7. Brother Wunan is still at the Unity Nursing Home in Greece.  His wife Montha will take a trip to Thailand to be with her aging mother from Jan. 20 - March 25.  While their youngest son Ben will try to come back more often from NYC to visit his dad during this period. Pray that more brothers and sisters will also make special effort to visit him during this period.
感恩及代禱事項
1. 本教會所支持的普世教會事工推進會：沒有愛的奉獻是施捨，帶著愛心的奉獻是『恩情』（林後8:4）。雖然普推會的資源不多，但他們總是帶著恩情把奉獻帶到不同的地區，幫助有需要的肢體和同工。求神讓他們繼續以恩情與各國各族的肢體同工，興旺福音，幫助有需要的群體。
2. 聘牧委員會：禱告求神帶領我們的聘牧過程。尋求一位牧師牧養西區的弟兄姐妹。
3. 我們將於2月1日禮拜六下午3:00 - 7:00舉行農曆新年慶祝活動。总有新朋友來教會參加慶祝活動，但是很難讓他們來參加崇拜和教會的其它活動。禱告求神幫助弟兄姐妹能夠盡心盡力與新朋友打招呼和交談，使他們感到在教會如在家一樣舒服。
4. 宣教心視野課程是通過教育動員在美國的基督徒加入神的全球計劃。從明天開始在羅城的第六期爲期十五週的課程。爲那些已經注冊的和正在禱告考慮參加的弟兄姐妹禱告。
5. 我們需要開始爲2020年的音樂聖經營禱告：(1)日期；(2) 有新成員加入到籌備委員會。
6. 松柏團契：自從無難弟兄生病以來，松柏團契已經有一年多沒有活動了。感謝主，琪紅姐妹願意負責，使松柏團契從3月14日禮拜六上午11點恢復聚會。
7. 無難弟兄仍然在Greece的Unity養老院。他太太小薇1月20日到3月25日要去泰國陪伴她年邁的母親。在此期間他的小兒子Ben會頻繁地從紐約市回來看望他。禱告求神感動更多弟兄姐妹這段時間盡力去拜訪他。
